
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 29. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 71
Forslag til lov om ændring af ejendomsvurderingsloven, ejendomsavancebeskatningslo-

ven, ejendomsværdiskatteloven, lov om kommunal ejendomsskat og skatteforvaltningslo-

ven. (Fastsættelse af grund- og ejendomsværdier, afgrænsning af afledt virkning af kla-

ge- og retssager, afledt skattemæssig virkning ved ekstraordinær genoptagelse af ejen-

domsvurderinger, samtidighed for ejendomsværdiskat og grundskyld samt andre tilpas-

ninger på vurderingsområdet m.v.).

Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 1
I lovforslaget skriver ministeren ”Regeringen har med forslaget lagt vægt på, at boligejere

skal betale den korrekte boligskat, og at der ikke skal gøres forskel på boligejere.” Er mi-

nisteren enig i, at med forslaget til løsning på 0-skattesagerne, hvor nogle boligejere kan

slippe med at betale nul kroner de sidste 10 år, så gøres der netop forskel på boligejere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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